

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-03-01

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Filip Zanton

**Även närvarande:**

**Mötet öppnas:** 12:17

## 1 Val av justerare

- Sebastian Fällman väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringar

#### 3.1.1 Hoodies och fotografering

- Styrelsehoodiesarna är beställda och beräknas komma snart. En fotografering skall bokas in när styrelsen har fått sina hoodies.
- Klubbmästare Andersson föreslår att en gemensam gruppbild på styrelsen, klubbverket och skrubbverket kan fotograferas i samband med styrelsefotograferingen.

#### 3.1.2 Examenssittningen

- UTHgård är bokat den 26 maj för examenssittningen.
- Utskänkare skall hyras, och det diskuteras om även kökspersonal ska hyras eller om styrelsemedlemmar skall stå i köket under sittningen.
- En arbetskväll för spexträning skall bokas in.

### 3.1.3 Måndagssittningen

- Vice har fått avslag från samtliga kontaktade nationer. Snerikes nation skall kontaktas efter mötet.
- Möjliga lösningar som diskuteras innefattar att hålla sittningen på Bridgens hus alternativt att byta dag från måndag till en senare veckodag för möjligheten att boka på nation.

### 3.1.4 Tv:n

- Studiesocialt Ansvarig är i kontakt med intendentens tekniker om att sätta upp Tv:n i skrubben.

### 3.2 Pluggfika

- Studierådsordföranden har bokat ett klassrum för pluggfika den 7 mars. Ett event skall skapas på facebook samt ska Informationsansvarig lägga ut information om pluggfiket på sektionens instagramstory.

### 3.3 Stormötet

- Planering inför stormötet bör vara klart denna månad så att tid frias inför valborg.
- Datum är ännu ej satt, men mötet planeras hållas i början av maj.
- En styrelsepost samt valberedning skall väljas.
- Informationsansvarig kommer att skapa ett stormötesmärke.
- Sportchefen ansvarar över pizzaformuläret.

### 3.4 Teambuilding

- Under kommande kväll ska styrelsen ha teambuilding. Då Sportchefen anordnar ett evenemang samtidigt kommer denna inte att närvara under teambuildingen.

## 4 Övriga frågor

- Vice tar upp att INTU kommer med förslag att anordna en gasque för samtliga sektioners internationella studenter. Denna gasque skulle i sådana fall hållas nästa termin. Styrelsen är positiva till gasquen, men kommer inte erbjuda att hålla i eventet. Detta då IT-sektionen har relativt få internationella studenter i jämförelse med andra sektioner.
- Sekreteraren tar upp frågor om ovvebeställningen till mottagningen. Då detta kostar en del bör beställningen först diskuteras med Kassören som ej är närvarande under mötet. Beställningen bör ske snart så att ovvarna hinner anlända innan mottagningen.
-

**Mötet avslutas: 12:53**

**Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)**

**Justerat av: Sebastian Fällman (justerare).**